

**Besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur,
d.d. 22 juni 2018, aanvang 11.00 uur, vergaderruimte Rivierenland**

Deelnemers: R.W. Bleker (dijkgraaf), Z.C. Vonk (secretaris-directeur), P. Aanen, A. Bassa, J. Bikker, P.J.J.M. van den Bosch, S.H.B. Daamen, W. van Dijk, H.P. Drost, G.M.D. van Eeuwijk, mw. H.W. Fokker, R.C.J. Geertzen, mw. M.C. de Graaf-Groeneveld, M.H.M. Gremmen, F.J.M. Harbers, G.V. den Hartog, mw. M.E.A. van Hulsentop-van der Linden, H.H.R. van Loenen Martinet, H.M.G. Mulder, A.H. van der Netten van Stigt, G.J.A. Nieuwenhuis, J.J. Obbema, J. Opschoor, H. van 't Pad, B. de Peuter, mw. A.M. van Putten, mw. H. Roorda, T. Stam, mw. J. Visser-Kieboom en L.P.G. de Wildt

Afwezig: F.C. Vorselman en A.W. Zwarteveen

Opgesteld door: C.D. van Bennekom

1. Opening

Bericht van verhindering is ontvangen van de AB leden Vorselman en Zwarteveen.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt overeenkomstig het ontwerp vastgesteld.

3. Trekking stemnummer

Een eventuele stemming en de rondvraag vangen aan bij nummer 16 van de presentielijst, de heer van Loenen Martinet.

4. Vaststelling besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur d.d. 26 april 2018

De besluitenlijst van de vorige vergadering wordt overeenkomstig het ontwerp vastgesteld.

5. Mededelingen

- De toezeggingen zoals gedaan in de vorige AB-vergadering zijn uitgevoerd of komen terug in de volgende commissievergaderingen.
- Ter tafel ligt het boek "25 jaar grensverleggend werk" met dijkversterkings-ervaringen gebundeld voor de toekomst.
- De AB-leden worden herinnerd aan de AB-excursie op vrijdag 29 juni 2018.
- De AB-leden zijn recent geïnformeerd over het CAB-rapport. Dit zal in de eerste helft van de maand september besproken worden. Toegezegd wordt dat er dan ook doorrekeningen gemaakt zullen zijn waaruit de gevolgen voor (de diverse categorieën van) dit waterschap zichtbaar worden.
- Er zullen regiobijeenkomsten gehouden gaan worden waarin de uitkomsten van de veldproef muskusrattenbeheer gepresenteerd zullen worden.
- Ter tafel ligt een motie van het AB van waterschap Aa en Maas over de huisvesting van AQUON. Deze wordt besproken. Afgesproken wordt dat heemraad Nieuwenhuis in de eerstvolgende vergadering van het Algemeen Bestuur van AQUON aan zal geven dat Waterschap Rivierenland de inhoud van deze motie steunt.

6. Ingekomen stukken

De e-mail van de voorzitter van Wijkplatform Elst Oost inzake het schouwpad wordt conform voorstel ter afhandeling in handen van het CDH gesteld. Bij dit onderwerp spreekt de heer Aad Noordermeer in.

Toegezegd wordt dat er direct na de zomervakantieperiode een overleg met alle betrokkenen gehouden zal worden. De commissie Watersysteem zal in de eerstkomende vergadering op de hoogte gebracht worden van het resultaat van de gehouden gesprekken.

7. Voorjaarsnota 2018

De navolgende afspraken worden gemaakt en toezeggingen worden gedaan:

- In de vergadering van de commissie Waterveiligheid van 3 september 2018 zal de laatste stand van zaken betreffende de wegentaak met de commissie gedeeld worden.
- Naast windenergie zal er met name gekeken gaan worden naar TEO (Thermische Energie uit Oppervlaktewater) en TEA (Thermische Energie uit Afvalwater) (oftewel Theo en Thea). Wel blijft overeind dat het waterschap in het jaar 2030 energieneutraal zal moeten zijn.
- Bij de problematiek van de Bodemdaling zal ook nadrukkelijk aandacht besteed worden aan de rol van de drinkwaterwinning/drinkwaterleidingbedrijven.
- Aan het einde van 2018 zal er een thema-avond voor het AB gehouden worden over de KRW, waarbij ook de "achtergrondwaarden" in beeld gebracht zullen worden.
- In 2019 zal opnieuw bezien worden of er redenen zijn om de kosten-toedelingsverordening aan te passen.
- Naar de uitkomsten van het RKC rapport over natuurvriendelijke oevers (n.v.o.'s) wordt uitgezien.
- Als aanbestedingen significant hoger/lager uitvallen zal dit aan het AB (de commissie) gemeld worden.
- Er zal op korte termijn (voor de zomervakantie) een extra vergadering van de commissie Middelen gehouden worden. In deze verkennende bijeenkomst zal door de commissie aangegeven worden op welke wijze invulling gegeven zal moeten worden aan de wens om te komen tot een verdiepend inzicht in zaken als ambitieniveau, (niet)wettelijke taken, schuldpositie, omvang formatie, (on)mogelijkheden tot bezuinigen, (on) mogelijkheden tot temporisering enzovoort. Het is aan de commissie om aan te geven in welke mate externe deskundigheid, bijvoorbeeld in de vorm van de Rekenkamercommissie, ingeroepen zal worden.

Conform advies besloten. De fractie LRR stemt tegen dit voorstel, behoudens het gestelde onder punt 4.

8. Doorontwikkeling complex Kinderdijk en uitwerking renovatie

J.U. Smitgemaal

Bij onderdeel 2 wordt tussen de woorden "welke" en "financiële bijdrage" het woord "substantiële" opgenomen.

Een amendement van de fractie SGP/CU bij onderdeel 3 wordt ingetrokken.

Conform advies besloten.

9. 1^e Bestuursrapportage 2018

Conform advies besloten.

10. Programmabegroting 2019-2023 Aquon

Conform advies besloten.

11. BSR Begroting 2019

Conform advies besloten.

**12. Jaarrekening 2017 en Ontwerp Begroting 2019 Openbaar Lichaam
Projectbureau Herstructurering Tuinbouw Bommelerwaard**

Conform advies besloten.

13. Conceptbegroting Openbaar lichaam Park Lingezegen 2019

Conform advies besloten.

14. Ontwerpbegroting 2019 en jaarrekening 2017 van de GR Slibverwerking 2009

Conform advies besloten.

15. Partiële herziening peilbesluit Alblasserwaard (HBO)

Conform advies besloten.

16. Rondvraag

- De heer De Peuter vraagt aandacht voor het maaibeeld in de ecologische verbindingszones in Altena. Heemraad Bassa geeft aan dat dit onderwerp volop de aandacht heeft en ook aan de orde zal komen in de eerstkomende vergadering van de commissie Watersysteem. Daarvoor heeft zich reeds een inspreker gemeld. Overigens is er ook reeds een afspraak gemaakt met vertegenwoordigers van de natuurorganisatie die in het betreffende gebied actief is.
- De heer Geertzen bedankt voor de ontvangen brief over de privacywetgeving maar hij zou toch graag nog meer informatie ontvangen, met name in de vorm van een gedragscode. Toegezegd wordt dat binnenkort aanbevelingen beschikbaar gesteld zullen worden.
- De heer Opschoor vraagt of er al meer bekend is over de Taskforce herijking afvalstoffen die recent, onder leiding van mevrouw Sorgdrager, is gestart. Dit wordt nagegaan.
- De heer Stam vraagt aandacht voor het handhavingsbeleid bij vaarwegen, met name op de rivier De Alblas. Er zijn veel overtredingen.
- De heer Stam geeft aan dat er veel klachten zijn over de recent aangelegde verkeersdrempels bij de dijkversterking Streefkerk. Heemraad Den Hartog geeft aan dat dit probleem bekend is en de aandacht heeft.

17. Sluiting

De dijkgraaf wenst allen een goede vakantieperiode en sluit om 15.15 uur de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van Waterschap Rivierenland d.d. 28 september 2018.

De secretaris-directeur,



Ir. Z.C. Vonk

De waarnemend voorzitter,



M.H.M. Gremmen